

2008英语四级句子词汇真题训练及详解NO.15CET4考试 PDF
转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/575/2021_2022_2008_E8_8B_B1_E8_AF_AD_c83_575287.htm 1.He hoped the firm would

_____ him to the Paris branch.(CET-4,1998.1)2.The beam that is _____ by a laser differs in several ways from the light that comes out

of a flashlight.(CET-4,2003.9)3.The British government often says that furnishing children with _____ to the information

superhighway is a top priority.(CET-4,2003.9)4.The rapid development of communications technology is transforming the

_____ in which people communicate across time and

space.(CET-4,2004.1)5.Gestures are an important means to _____ messages.[A]emitted [B]translated [C]transfer [D]access [E]convey

[F]manner [G]procedure [H]remove答案：1.选[C]。[题意]他希望公司能把他调到巴黎的分公司。2.选[A]。[题意]激光放射

出的光束与闪光灯发出的光在许多方面是不同的。3.选[D]。[题意]英国政府一再表示提供给孩子接触信息高速公路的机会

是重中之重。4.选[F]。[题意]通讯技术的迅速发展正在改变人们跨越时空沟通的方式。5.选[E]。[题意]打手势是传达信息

的一种重要手段。100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问 www.100test.com